
Visoki predstavnik i posebni
predstavnik  EU  obratio  se
Sjeverno-atlantskom  vijeću
NATO-a

Visoki predstavnik i posebni predstavnik EU Valentin Inzko
danas  je  boravio  u  sjedištu  NATO-a  u  Bruxellesu,  gdje  se
sastao sa generalnim tajnikom NATO-a Andersom Fogh Rasmussenom
i obratio Sjeverno-atlantskom vijeću NATO-a.

Visoki  predstavnik  i  posebni  predstavnik  EU  je  u  kratkim
crtama opisao razvoj političke situacije u Bosni i Hercegovini
i  napredak  koji  je  postignut  u  provedbi  reformi,  kao  i
perspektivu  Bosne  i  Hercegovine  za  priključenje  u  euro-
atlantske integracije.

Naglašavajući svoju potpunu potporu zahtjevu za pridruživanje
Akcijskom  planu  za  članstvo  koji  je  Bosna  i  Hercegovina
nedavno podnijela, visoki predstavnik i posebni predstavnik EU
Inzko je rekao: «Očekujem da će državni proračun za 2010.
godinu osigurati sredstva potrebna za daljnju modernizaciju
oružanih snaga Bosne i Hercegovine».

Bosna  i  Hercegovina  još  treba  napredovati  glede  prijenosa
vlasništva na državu nad šezdeset i devet lokacija potrebnih
za  obrambene  svrhe  u  budućem  periodu  i  pokazati  održiv  i
konkretan napredak u provedbi Akcijskog plana za pojedinačno
partnerstvo i Procesa planiranja i razmatranja.

https://www.ohr.int/visoki-predstavnik-i-posebni-predstavnik-eu-obratio-se-sjeverno-atlantskom-vijecu-nato-a/
https://www.ohr.int/visoki-predstavnik-i-posebni-predstavnik-eu-obratio-se-sjeverno-atlantskom-vijecu-nato-a/
https://www.ohr.int/visoki-predstavnik-i-posebni-predstavnik-eu-obratio-se-sjeverno-atlantskom-vijecu-nato-a/
https://www.ohr.int/visoki-predstavnik-i-posebni-predstavnik-eu-obratio-se-sjeverno-atlantskom-vijecu-nato-a/


«Povezivanje  Bosne  i  Hercegovine  sa  NATO-om  imat  će
neprocjenjiv značaj za odnose Bosne i Hercegovine s regionom i
potaknut će procese europskih integracija», rekao je visoki
predstavnik i posebni predstavnik EU Inzko.

Visoki predstavnik i posebni predstavnik EU Inzko zahvalio je
generalnom  tajniku  NATO-a  Rasmussenu  na  kontinuiranom
angažmanu NATO-a u BiH i posvećenosti Bosni i Hercegovini.
Zahvalio je Sjeverno-atlantskom vijeću NATO-a na konstantnoj
pozornosti koja je usmjerena na Bosnu i Hercegovinu, kao i na
opredjeljenju da omogući BiH da postane punopravna članica
Saveza putem usvajanja akata u zakonodavnim organima zemalja
članica.


